
V TRNOVEM

Kako zaščititi pločnike in zelenlce?
Lani so v Trnovem porabili kar precej denarja

za ureditev pločnika na Eipprovi, ki,že vseskozi
predstavlja svojevrstni problem. Ploinik bi bilo
treba nujno zaščititi, pravijo na KS Trnovo in
namestiti betonske stebričke, tako da vozniki ne
bi mogli več parkirati na njem. V drugih delih
Ljubljane so ta problem že rešili.

»Hojnica je zdaj popločena. To je praVzaprav še
Plečnikova zamisel. Bojimo pa se, da se bo to
izrodilo,« pravi tajnik KS Trnovo Dušan Milič.

Podobno bi bilo treba zaščititi tudi zelenico
pred športnim parkoni, na kateri prav tako parki-
ra vse več avtomobilov.

»To zelenico &mo urejali ob ureditvi cestišča ob
Ziherlovi ulici. Že pred leti smo predlagali, da bi
zelenico odstranili, saj obiskovalci športnega dru-
štva nimajo dovolj prostora za parkiranje. S tem
bi dobili dodatne parkirne površine, zelenica pa
ne bi bila tako uničena.«

Krajevni skupnosti Tmovo je še od lanskega
leta ostalo asfaltiranje Staretove ulice in del Miv-
ke (drugi del naj bi asfaltirali letos). Do kraja naj
bi uredili tudi Karunovo, nato pa na njej položili
talne grbine, da vozniki ne bi mogli več tako
divjati po njej.
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